
 

 

Brief voor raadsleden                                                                  

           

Castricum, 2 oktober 2020 

Betreft: brief aan de Rechtbank Noord-Holland 

 

Beste raadsleden, 

Afgelopen dagen is in een aantal media in Noord-Holland Noord aandacht besteed aan de JeugdzorgPlus locatie 
Antonius in Castricum. Directe aanleiding daarvoor is de uitspraak van de kinderrechter van 10 september 2020 
over een van de verdachte jongeren van de steekpartij van 17 juni in Castricum. Voordat de steekpartij 
plaatsvond verbleef de verdachte in de locatie Antonius van Horizon in Castricum. De lezer van de artikelen krijgt 
al snel de indruk dat het goed mis is binnen deze locatie, meer specifiek met het beveiligingsbeleid van 
minderjarigen. Maar is dat ook wel zo? Of hebben we te maken met stemmingmakerij? 
  
Allereerst betreuren wij de gebeurtenis van 17 juni ten zeerste en begrijpen de maatschappelijke impact dat een 
steekincident heeft op de samenleving en in het bijzonder de directe omgeving in Noord-Holland. Dergelijke 
gebeurtenissen dienen te allen tijde zoveel mogelijk voorkomen te worden en ook Horizon heeft daarin haar rol. 
En de samenleving heeft er ook recht op om alle kanten van het verhaal te horen, dus ook die van Horizon. 
  
Tot nu toe buitelen de media over elkaar heen met persoonlijke meningen over het open karakter van deze 
JeugdzorgPlus-locatie. Dat gebeurt zonder hoor of wederhoor en met een aanzet tot opruiing. De persoonlijke 
meningen worden voor feiten aangezien en feiten worden meningen. Weinig kritische redacteuren kopiëren 
teksten uit artikelen van andere media. Mogelijk mede ingegeven door het gebrek aan onderzoek naar de 
toedracht en de eenzijdige gegevens waarop de kinderrechter haar uitspraak baseert.  
  
De huidige opruiende berichtgeving is voor ons de zoveelste gebeurtenis in een reeks en de zoveelste onterechte 
aantijging waartegen wij ons moeten verdedigen. En juist voor ons is dat verdedigen ingewikkeld omdat we, 
terecht, niks mogen openbaren dat de privacy van onze cliënten in gevaar brengt. Hoewel wij tot nu toe altijd in 
alle redelijkheid hebben meegewerkt aan onderzoeken en informatieverzoeken is voor ons nu de maat vol. Alle 
energie en extra kosten die dat met zich heeft meegebracht, steken wij liever in de goede zorg voor kinderen en 
jongeren.  
  
De eenzijdige gegevens waarop de kinderrechter haar uitspraak baseert, het gebrek aan gedegen onderzoek 
naar de toedracht en ons vermoeden van mogelijke belangenverstrengeling hebben wij vandaag via onze 
advocaten aanhangig gemaakt bij de Rechtbank Noord-Holland.  
 
De afgelopen dagen hebben wij met een aantal van u contact gehad. Daarin is een mooie dialoog opgestart, 
evenals dit gebeurde tijdens het werkbezoek van raadsleden aan Antonius op 15 september, waarbij een deel 
van de gemeenteraad van Castricum aanwezig was. Wij zijn aan het onderzoeken hoe wij u als raadsleden in de 
regio Noord-Holland Noord op eenzelfde manier kunnen meenemen in onze zorgverlening.  
   
 
Met vriendelijke groet, 
 

Rutger Brouwer,                                                                                                                                                      
Regiodirecteur iHUB 

 

 


